
Aan:       gemeente Haarlem, afdeling GOB 
Van:       John van de Gevel, bewoner Dreef  
               email info@johnvandegevel.nl  
Betreft: zienswijze herinrichting Dreef 
datum : 16-04-2017 
 
Als bewoner van de Dreef nr. 2-13 ben ik het niet eens met het voorlopig ontwerp herinrichting 
Dreef op 2 punten. 
 

1. Het verdwijnen van de voetgangersoversteekplaats (VOP) bij het Houtplein. 
- Deze VOP wordt veel gebruikt door bezoekers van het Frederikspark, restaurant Parck, 

de antiekmarkt, schoolkinderen, bewoners van de Dreef en Wagenweg, etc. en v.v. Ik kan 
het weten want ik kijk er rechtstreeks op uit.  

- Op de inloopavond werd als argument voor het verdwijnen naar voren gebracht dat 
voetgangers dan gebruik kunnen maken van de andere VOP’s. Die zijn echter resp. 55 m. 
en 115 m. van deze VOP verwijderd. De praktijk leert dat mensen toch de kortste weg 
nemen om over te steken waardoor gevaarlijke situaties ontstaan omdat auto’s en 
bussen hard rijden op dit wat onoverzichtelijke kruispunt. En ik heb begrepen dat de 
gemeente Haarlem prioriteit wil geven aan voetgangers en fietsers.  

- Een ander argument tijdens de inloopavond was dat de bussen dan harder kunnen rijden 
als deze VOP verdwijnt. En dat is nu precies wat we op dit kruispunt niet moeten 
hebben. Het kruispunt is zeer onoverzichtelijk, ik zie dagelijks bijna-aanrijdingen tussen 
bussen en auto’s enerzijds en voetgangers en fietsers anderzijds. Een maximum snelheid 
van 30 km. zou de verkeersveiligheid overigens verbeteren. 

2. Het asfalteren van de rijbaan i.p.v. de huidige klinkers. 
- Het argument tijdens de inloopavond was dan de bussen dan harder kunnen rijden en 

minder trillingen voor de omwonenden veroorzaken.  
- Wat het harder rijden van de bussen betreft: dat is precies wat we als bewoners niet 

willen.  
- Wat de trillingen betreft: ik merk als bewoner niets van enige trillingen. En voor zover je 

dat dan toch zou willen voorkomen is dat goed op te lossen door de huidige klinkers te 
leggen op een harde fundering.  

- Bovendien tast het asfalteren het huidige karakter van de Dreef aan. Zeker ook in de 
nieuwe opzet, die juist zo aardig is als entree van Haarlem. Maar dan weer teniet wordt 
gedaan door het asfalteren. 
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